



# 沃尔沃中国公开赛 VOLVO CHINA OPEN

业余资格赛决赛 · Amateur Qualifying Final

## HAIKOU MISSION HILLS AMATEUR QUALIFYING FINAL

海口观澜湖业余资格赛决赛 2019.2.18-20

### PLAYER INFORMATION KIT 参赛球员须知

Player Liaison 球员联络人: LISA LI 86-138 2037 2653 | Inquiry Email 咨询邮箱: [info@mitimegolf.com](mailto:info@mitimegolf.com)

#### PRACTICE & EVENT DAYS ARRANGEMENT 练习日及比赛日安排

##### Driving Range 练习场

- Complimentary hitting bays and range balls during the qualifying event. Opening Hours: 6:30—17:30  
资格赛期间免费向参赛球员提供真草打位及练习球。开放时间: 6:30-17:30

##### Golf Course (Sandbelt Trails) 高尔夫球场 (貳号场):

- Golf cart will be prohibited for the practice round and event days. Player can bring his own caddie, however shall pay related facility fees.  
练习日和比赛日球员下场均不得使用球车, 必须使用球童; 球员可以自带球童, 但需缴纳设施费;
- Players need book the tee time for practice day with the Club. Reservation Tel. +86 136 3765 1734.  
球员须自行与球场预订练习日的开球时间, 预订电话: +86 136 3765 1734。
- No spectator is allowed on golf course during Practice Rounds. 练习轮谢绝观众下场。
- Pull-carts are limited at the club. Players bringing their own pull-carts are suggested.  
球场手拉车数量有限, 建议球员自带。
- Carts / Shuttle Bus are needed to go to 1<sup>st</sup> and 10<sup>th</sup> Tee. Special 10<sup>th</sup> Tee. Player shall go to the Starter Station to take the mini bus at least 30 minutes before tee off time. 前往 1 号洞和 10 号洞发球台需乘穿梭车。特别是 10 号洞, 球员务必在开球前至少 30 分钟到达出发站乘坐穿梭中巴前往 10 号洞发球台。

##### Playing Fee 打球费用

- Play before events 赛前试场: CNY 680/18 holes | CNY 500/9 holes ((Feb. 15 to 17 only / 2 月 15 至 17 日)
  - ※ Above prices includes green fee, caddie fee, pull-cart fee, locker fee and insurance (tips not included). 以上费用包含: 果岭费, 球童费, 手拉车或球车费, 更衣室及保险 (不包含小费)。
  - ※ Tee time Reservation Tel 订场电话: +86 136 3765 1734。
  - ※ Driving Range: CNY 80 /day. 练习场: 每人 80 元/天, 不限时。
- Official practice round and competition days 官方练习日及比赛日:  
CNY 400 per round for hiring club caddie and bringing own caddie | 雇用球会球童/自带球童: 400 元/轮
  - ※ Tips are not included in above prices. Player shall check in at front desk every day before play. All fees shall be paid off daily.  
以上费用不含小费, 小费不低于 150 元/轮。每日打球前需在前台开卡, 当日结账。

**RECOMMENDED HOTEL INFORMATION 官方推荐酒店信息**

<b>Name 名称</b>	Mission Hills Resort • Haikou 海口观澜湖度假酒店
<b>Address 地址</b>	No.1 Mission Hills Boulevard, Hainan, China 海口市龙华区观澜湖大道 1 号
<b>Introduction 介绍</b>	<p>Mission Hills Hotel Haikou is located in the million-year-old volcanic landforms of Haikou. It has 539 luxury rooms and various supporting facilities of natural volcanic mineral springs, traditional Chinese-medicine therapy, abundant global delicacies, entertainment and fashion at the shopping mall and the world's largest collection of volcanic golf courses, which have made it a tourist attraction that everyone dreams about and a brand-new landmark of tourism and leisure in Hainan.</p> <p>海口观澜湖旅游度假区坐落于中国海南岛的万年火山岩地貌之上，一望无际的绿野之中，共拥有 539 间宽敞舒适的客套房及别墅。所有客套房均充满情调高雅的设计品味，并设有观景阳台俯瞰世界级火山岩高尔夫球场，并以海南的地道风情配合独特的配套设施，为宾客带来最佳舒适享受。水疗别墅区坐落于火山岩矿温泉与黑石高尔夫球场的环绕之中，尽览球场美景和醉人的亚热带风光，尊享私密悠然的度假空间。</p>
<b>Reservation 预订方式</b>	<p>The players shall submit the hotel booking to the following email address or call <a href="tel:13637651734">13637651734</a> before Jan. 31st.</p> <p>球员请于 1 月 31 日之前发邮件至 <a href="mailto:jessiezeng@missionhillsChina.com">jessiezeng@missionhillsChina.com</a> 或致电 <a href="tel:13637651734">13637651734</a> 预定酒店房间，预定时请务必注明参赛选手身份。</p>
<b>Room Rate 房型及价格</b>	CNY 680 per standard room night with two breakfast   标间 680 元/晚 (含双早)

**TRANSPORTATION 交通安排**

Transportation between the airport and hotel/golf club or between hotel and golf club will NOT be provided by the tournament committee. 组委会不提供机场与球会（酒店）及球会与酒店之间的交通。

Shuttle Buses between Airport and Hotel are available by Mission Hills Hotel, details please call Hotel Concierge +86 898-68683888. Time as follow:

观澜湖酒店提供机场至酒店穿梭巴士服务，详情请致电酒店礼宾部 0898-68683888。发车时间如下：

**机场至酒店 Airport to Hotel:** 09:00、10:00、11:30、13:40、15:00、16:10、18:00、20:00、22:00、23:00

*For more information please go to the Mission Hill service desk at Meilan Airport Arrivals Hall or call +86 898-65751819.*

*如需帮助可前往位于美兰机场到达大厅的观澜湖服务站或致电 0898-65751819.*

**酒店至机场 Hotel to Airport:** 07:30、09:30、10:30、12:00、14:20、15:30、17:30、19:00、21:00、22:30

**MISSION HILLS GOLF CLUB INFORMATION 观澜湖高尔夫球会信息**

<b>Address 地址</b>	No.1 Mission Hills Boulevard, Hainan, China 海口龙华区观澜湖大道 1 号
<b>Website &amp; Tel 网址和电话</b>	<a href="http://www.missionhillschina.com">www.missionhillschina.com</a>   +86 898-6868 3888
<b>Transportation Information 交通信息</b>	<p>Haikou MeiLan Int'l Airport: 15 minutes by car; Haikou City Center: 20 minutes by car; Sanya: 135 minutes by taxi.</p> <p>自海口美兰国际机场15分钟车程；自海口市中心20分钟车程；自三亚135分钟车程；自海口高铁站12公里约15分钟车程。</p>

Route Map 交通路线图



*The tournament committee has the final explanation right of the above information.*  
赛事组委会对上述信息有最终解释权。

Volvo China Open Committee 沃尔沃中国公开赛组委会

2019/1/15